

HOENTHAL UND BERGEN



Application for ARTIVISM Berlin

(please scroll down to page 4 for German version)

Blah-Blah Project Room

Soldiner Str. 103, 13359 Berlin

17.06.-2.07.2023

Opening: 16.06.2023

Finissage: 30.06.2023

What is ARTIVISM Berlin?

*ARTIVISM Berlin comprises 3 exhibitions: Berlin (June 2023), Bridgeport (New York/USA) and ARTSY

*ARTIVISM is an international exhibition concept which will take place in Berlin for the first time.

*ARTIVISM Berlin 2023 does not show originals, but high-resolution digital prints of original artworks. The pictures are grouped into 20 to 40 same-sized images on photo canvases.

*ARTIVISM Berlin leaves a very low carbon footprint (no transport costs for original artworks).

*ARTIVISM Berlin is supported by SHIM Art Network (*1), SHIM ECO and The Edge Mag

Halberstädter Str. 9 10711 Berlin

Tel:+49 (0)30-53049171 Mob. +49 (0)163-2522 482

info(at)hohenthalundbergen.de, www.hohenthalundbergen.de, St. Nr. 24/462/00626

HOHENTHAL UND BERGEN

***ARTIVISM Berlin 2023 offers 2 exhibition formats:**

1. Artivism Berlin plus: includes **one** artwork for 3 exhibitions (Berlin, Bridgeport/New York, Artsy) plus membership in the SHIM Art Network with **six** artworks on Artsy.

Membership + exhibitor fee: 80 €

2. Artivism Berlin basic: includes **one** artwork for 3 exhibitions (Berlin, Bridgeport/New York, Artsy).

Exhibitor fee: 45 €

How do I register for the exhibition in Berlin (Bridgeport, Artsy)?

1. Register via the registration form on the HOHENTHAL UND BERGEN website. Here is the link <https://www.hohenthalundbergen.de/>
2. All fields must be filled in and you need to choose your exhibition format (see above).
3. Pay the registration fee of 25 € (non-refundable) via Paypal (info@hohenthalundbergen.de) or bank transfer to:
Hohenthal und Bergen, IBAN: DE92 1005 0000 0191 0852 94, BIC: BELADEBEXXX

Deadline: 23.04.2023 24:00 CET

What do I have to do next if I have received written confirmation of participation by 27 April?

4. Together with the written confirmation you will receive a link to the jotform of your chosen exhibition format where you have to upload all the necessary data for the artwork in a self-explanatory way. Please upload also

HOHENTHAL UND BERGEN

your personalized Insta-QR code (e.g. with www.qrcode-generator.de), that will be placed in the exhibition.

5. You need to pay the exhibition/membership fee of 45 € (ARTIVISM basic) or 80 € (ARTIVISM plus) to HOHENTHAL UND BERGEN

Payment options: Paypal (info@hohenthalundbergen.de), bank transfer:

Hohenthal und Bergen, IBAN: DE92 1005 0000 01910852 94, BIC:

BELADEBEXXX

Deadline: 4.05.2023 24:00 CET

Further important points:

*If an interested party contacts Artsy and makes an offer, the artist receives a message and can accept the offer. The artist is responsible for the transport, the costs are borne by the buyer. Hohenthal und Bergen takes a commission of 30% (if not otherwise agreed), Artsy takes 5% handling fee.

*We recommend to send in images of small (max. 100 x 80 cm) and not too expensive art works (max. 5000 €), because a possible buyer may live on the other side of the world and shipping should be uncomplicated and affordable.

If you have other questions please send by email to info@hohenthalundbergen.de.

(*1) SHIM Art Network is an American based organization which partners with Artsy. Learn more about SHIM here: <https://www.shhim.com>

HOENTHAL UND BERGEN

Registrierung für die Ausstellung ARTIVISM Berlin

Blah-Blah Projektraum

Soldiner Str. 103

13359 Berlin

17.06.-2.07.2023

Eröffnung: 16.06.2023

Finissage: 30.06.2023

Was ist ARTIVISM Berlin?

*ARTIVISM Berlin umfasst 3 Ausstellungen: Berlin, Bridgeport (New York/USA) und ARTSY

*ARTIVISM ist ein internationales Ausstellungskonzept, das zum ersten Mal in Berlin stattfindet.

*ARTIVISM Berlin 2023 stellt keine Originale aus, sondern hochaufgelöste digitale Prints von originalen Kunstwerken. Sie werden zu 20 bis 40 gleichformatigen Abbildungen auf Photoleinwänden gruppiert.

*ARTIVISM Berlin hinterlässt einen sehr geringen CO2-Fussabdruck (keine Transportkosten von originalen Kunstwerken)

*ARTIVISM Berlin wird unterstützt von SHIM Art Network (*1), SHIM ECO und The Edge Mag

*ARTIVISM Berlin 2023 bietet 2 Ausstellungsformate an:

1. Artivism Berlin plus beinhaltet ein Kunstwerk für drei Ausstellungen (Berlin, Bridgeport/New York, Artsy) plus die Mitgliedschaft im SHIM Art Network mit sechs Kunstwerken auf Artsy.

Gebühr für Mitgliedschaft und Ausstellung: 80 €

Halberstädter Str. 9 10711 Berlin

Tel:+49 (0)30-53049171 Mob. +49 (0)163-2522 482

info(at)hohenthalundbergen.de, www.hohenthalundbergen.de, St. Nr. 24/462/00626

HOHENTHAL UND BERGEN

2. Artivism Berlin basic beinhaltet ein Kunstwerk für drei Ausstellungen (Berlin, Bridgeport/New York, Artsy)

Gebühr für die Ausstellung: 45 €

Wie registriere ich mich für die Ausstellung in Berlin (Bridgeport, Artsy)?

1. Anmeldung über das Formular auf der Website von HOHENTHAL UND BERGEN: <https://www.hohenthalundbergen.de/>. Alle Felder müssen ausgefüllt sein.
2. Registrierungsgebühr von 25 € (nicht erstattbar) per Paypal (info@hohenthalundbergen.de) zahlen oder Überweisung auf folgendes Konto: Hohenthal und Bergen, IBAN: DE92 1005 0000 0191 0852 94 .

Deadline: 23.04.2023 24:00 MEZ

Was muss ich tun, wenn ich bis zum 27. April die schriftliche Zusage zur Teilnahme an der Ausstellung erhalten habe?

3. Ihr bekommt mit der schriftlichen Zusage einen Link zu einem Formular geschickt, wo Ihr alle notwendigen Daten zu einem Bild hochladet und Euren personalisierten Instagram-QR-Code (z.B. mit www.qrcode-generator.de erstellen) per email an info@hohenthalundbergen.de schicken
4. Ihr zahlt eine Ausstellungsgebühr von 45 € oder 80 € an info@hohenthalundbergen.de (Paypal) oder macht eine Überweisung.

Deadline: 4.05.2023 24:00 MEZ

HOHENTHAL UND BERGEN

Sonstiges Wichtiges:

*Meldet sich ein Interessent über Artsy und gibt ein Angebot ab, dann erhält der Künstler eine Nachricht und kann das Angebot annehmen. Der Künstler ist für den Transport zuständig, die Kosten werden von dem Käufer übernommen. Hohenthal und Bergen erhält eine Verkaufsprovision von 30% (wenn nicht anders vereinbart), Artsy 5% Bearbeitungsgebühr.

*Wir empfehlen Abbildungen von kleinen (max. 100 x 80 cm) und nicht zu teuren Bildern (max. 5000 €) einzuliefern, da ein möglicher Käufer auch auf der anderen Seite der Erde leben kann und ein Versand unkompliziert und bezahlbar sein sollte.

(*1) SHIM Art Network ist ein in Amerika basiertes Netzwerk, das mit Artsy kooperiert. Hier erfährst Du mehr: <https://www.shhim.com>

Sonstige Fragen bitte jederzeit per Email an info@hohenthalundbergen.de schicken.